
 

 

 

Geacht college, 

In Huizen is de laatste decennia flink gebouwd om te voldoen aan de vraag.  

De laatste tijd lijkt er echter meer leegstand te ontstaan. Het is natuurlijk zonde als woningen, 

winkel- en kantoorpanden leegstaan. Zeker wanneer sprake is van een (kunstmatig) hoge vraagprijs, 

terwijl er zoveel woningzoekenden in de regio zijn en leegstaande panden een verloederde 

uitstraling hebben. 

In Amsterdam is een Leegstandverordening, waarmee eigenaren leegstand moeten melden na 6 

maanden en vervolgens op gesprek worden uitgenodigd. Ook heeft het college daar bevoegdheid om 

boetes op te leggen aan eigenaren. 

1. Zijn er signalen bekend dat in Huizen de vraagprijs (zowel koop als huur) kunstmatig hoog worden 

gehouden?  

2. Is het college van mening dat een meldplicht en het eventueel beboeten van leegstand kunnen 

helpen om leegstand tegen te gaan? 

3. Zo ja, gaat het college dit onderzoeken? 

 

In afwachting van uw beantwoording verblijf ik. 

 

Met vriendelijke groet, 

Bram Schröder 

Raadslid D66 Huizen 
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